
 

 

Elevrådsreferat, torsdag 15. november 

 

Til stede: Maria, Lena, Kaspara, Mathilde, Mathias og Kari (elevrådskontakt) 

 

18-18: Arbeidsplaner.  

Elevene ønsker arbeidsplanene lagt ut på skolens hjemmeside og hengt opp i 

klasserommet på fredag slik at de evnt. kan jobbe med oppgaver i helga. 

 

Svar: Arbeidsplanene skal være ferdig fredag morgen og skal legges ut/henges opp i løpet 

av fredagen. 

19-18: Kortautomat i kantina.  

Elevene ønsker kortautomat i kantina. 

 

Svar fra rektor: Kantinedriften ved skolen er til inntekt for avslutningsturen 10. trinn. Jeg 

ser ingenting i veien med å finne en annen betalingsløsningen enn kontanter, men da 

spiller jeg ballen tilbake til dere: Hvilke løsninger finnes? Hva koster evt. slike løsninger? 

Kostnadene blir evt. trukket fra inntektene til avslutningsturen. 

20-18: Toastjern.  

Elevene i klasserom 4 har ikke toastjern. Elevene i klasserom 8 ønsker seg et til, da det 

er veldig mange som bruker det som er der. 

 

Svar fra rektor: Vi kan dessverre ikke kjøpe inn flere toastjern nå. 

21-18: «Kollektiv straff».  

I hvilke tilfeller er det lov å gi «kollektiv straff»? 

 

Svar: Vi skal ikke straffe kollektivt. Det er den/de som utfører et regelbrudd som må stå for 

konsekvensene. Samtidig er det viktig å si noe om definisjonen av kollektiv straff. Når det 

gjelder utstyr og gjenstander som tilhører skolen har vi mulighet til å endre reglene en viss 

periode for å forsikre oss om at det ikke blir ødelagt. Det kan være at vi f.eks. låser 

klasserom i friminutt, ikke tillater aktivitet i hallen osv. 

22-18: Male skolen.  

Noen elever lurer på om de kan få lov å male på/i skolen, nå som den snart skal rives. De 

vil gjøre dette i friminuttene. 

 

Svar fra rektor: Jeg skjønner at dette frister, men vi kan nok dessverre ikke det.  

23-18: Pynte til høytider.  

Elevene ønsker å pynte på skolen til f.eks. Haloween, jul og påske. Elevene som spurte 



 

 

ønsket å gjøre dette i friminuttene. 

 

Svar fra rektor: For et flott initiativ. Jeg tar det med meg videre i ledergruppen for å 

diskutere det der. 

24-18: Opphopning av prøver.  

Elevene, spesielt i 10.trinn, synes prøver/innleveringer har en tendens til å hope seg opp 

på enkelte dager/uker.  

 

Svar: Dette er noe lærerne prøver å være bevisst, men fint å bli minnet på. Ellers er det 

viktig for elevene å følge med på arbeidsplanene, slik at de selv kan fordele 

hjemmearbeidet over tid.  

Elevrepresentantene sa at det da var viktig at arbeidsplanene ble lagt ut/hengt opp i tide. 

Det skal også henge oppe et «årshjul» (for noen måneder av gangen) i hvert klasserom, slik 

at elevene har en oversikt litt framover i tid. Elevene ønsket at det på et slikt årshjul kunne 

være en ekstra kolonne de evnt. kunne føre på prøver/innleveringer de visste kom. 

25-18: Deksler på iPadene til 9.klasse.  

Elevene i 9.klasse er misfornøyde med dekslene sine og synes de er lite brukervennlige. 

Har de mulighet til å få nye? 

 

Svar fra rektor: Nei, vi kan ikke kjøpe inn nye deksler. 

26-18: Årbok.  

Forslag i om å lage årbok for ungdomsskolen.  

 

Svar: Forslaget er gitt videre til Medier og kommunikasjonslærer som ser på forslaget og 

høre med rektor rundt det økonomiske. Mulighet for sponsing? Det vil nok ikke kunne 

gjennomføres dette skoleåret, da det vil kreve en del planlegging. 

27-18: Huske.  

Forslag om å få huskestativ også for ungdomsskolens elever. 

 

Svar: Det vil nok ikke bli laget noe nytt på uteområdet før ny skole står ferdig. Evnt. en 

oppgave for ALF-gruppa. 

28-18: Egen vegg for inspirasjon og positivitet til medelever utenfor rom1.  

Utgangspunktet er innspill fra elever som ønsker et positivt fokus i hverdagen. Veggen 

kan inneholde «ord og sitater», bilder, tegninger, forslag osv. som elevene vil formidle til 

hverandre.  

 

Dette ble det dessverre ikke tid til å diskutere eller lage evnt. kjøreregler for en slik vegg. 

Det må tas opp på neste elevrådsmøte mandag 17. desember. MEN det kan være lurt at 

elevrådsmedlemmene høre med sine klasser om hva de synes om dette, evnt. forslag til 

«kjøreregler» for en slik vegg. 



 

 

29-18: Plan for riving av skolen og nytt skolebygg.  

Elevene etterlyser informasjon om fremdriften i forhold til riving og nytt skolebygg. 

 

Svar: Ingen ved skolen har noe mer konkret informasjon om dette nå.  

 

Neste elevrådsmøte skal være mandag 17.september, 7. økt. 

Det er viktig at dere tar opp to ting i klassen i god tid før møtet: 

1) Hva mener elevene i klassen er gode retningslinjer for bruk av mobiltelefon på 

skolen? Tenk spesielt på hvordan mobilbruk påvirker det sosiale i klassen og på 

skolen. Ha med minimum 3 forslag fra klassen til neste elevrådsmøte. 

 

2) Hvordan kan vi bruke veggen utenfor klasserom 1 til noe positivt? Sosiallærer 

Karianne har vært rundt i klassene og snakket om dette. Hvilke kjøreregler bør vi 

ha for bruk av veggen? Bør det være en eller to elever som er «redaktører» og 

godkjenner ting som skal henges opp f.eks.? Ha med forslagene til neste 

elevrådsmøte. 

 

 

 

 

 

 

 

 


